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Постоянна комисия по „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, 

младежки дейности, спорт и туризъм” при Общински съвет – гр. Ябланица 

 

ПРОТОКОЛ № 9 

 

         Днес 24.01.2025г. от 11.00 часа се проведе редовно заседание на Постоянната комисия 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм”. 

         Присъстват 5 общински съветници.  

         Присъстват: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-н Ивелин Йошев-секретар, г-жа 

Цонка Василева-зам.-кмет, г-н Владимир Василев-мл.експ.СП, г-жа Николинка Чобанова-

кмет с. Малък извор, г-жа Невена Давидкова-кмет с. Батулци, г-жа Мая Петкова-кмет с. 

Орешене, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Велизар Николаев-председател ПК.   

         г-н Николаев - представи проекта за дневен ред и даде думата за мнения и предложения 

по така представения проект. 

        Тъй като такива не бяха отправени, г-н Николаев-председател ПК обяви, че преминават 

към процедура «Гласуване» за приемане на така представения проект за дневен ред. 

 

         Постоянната комисия прие да работи по следния 

 

ДНЕВЕН РЕД 

         1. Предложения от Кмета на Общината: 

            1.1. Приемане на Отчет за изпълнение на дейностите, насочени към младежите на 

територията на община Ябланица за 2024г. 

            1.2. Приемане на Общински план за младежта на Община Ябланица за 2025г. 

            1.3. Приемане на Отчет на Плана за действие на Община Ябланица в изпълнение на 

областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с 

ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите 

ситуация за 2024г. 

            1.4. Приемане на План за дейстиве на Община Ябланица в изпълнение на областната 

стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с ромски произход 

и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация за 

2025-2027г. 

          2. Питания, мнения, разни. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Предложения от Кмета на Община Ябланица: 

         По точка 1.1. Приемане на Отчет за изпълнение на дейностите, насочени към 

младежите на територията на община Ябланица за 2024г. 

         Отношение в дискусията по представената точка взеха: г-н Велизар Николаев-

председател ПК и г-н Владимир Василев-мл.експ. СП. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеният отчет от кмета на 

общината. 

 

         По т. 1.1. Постоянната комисия прие 
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РЕШЕНИЕ 

№ 31 

гр. Ябланица, 24.01.2025г. 

      

         Относно: Приемане на Отчет за изпълнение на дейностите, насочени към младежите на 

територията на община Ябланица за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.15, ал. 4 от Закона за младежта. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за изпълнение на дейностите, насочени към младежите 

на територията на Община Ябланица за 2024г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.2. Приемане на Общински план за младежта на Община Ябланица за 2025г. 

         Отношение взе г-н Велизар Николаев-председател ПК. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеното предложение за решение 

от кмета на общината. 

 

         По т. 1.2. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 32 

гр. Ябланица, 24.01.2025г. 

      

         Относно: Приемане на Общински план за младежта на Община Ябланица за 2025г. 

 

         На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 15, ал. 4 и чл.16, ал. 1 

от Закона за младежта. 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема Общински план за младежта за 2025г.  

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.3. Приемане на Отчет на Плана за действие на Община Ябланица в 

изпълнение на областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските 

граждани с ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в 

сходна на ромите ситуация за 2024г. 
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         Отношение в дискусията по представената точка взеха: г-н Велизар Николаев-

председател ПК, г-н Владимир Василев-мл.експ. СП, г-н Ивелин Йошев-секретар, г-н Найден 

Найденов-кмет на общината, г-н Иван Николов-общ.съветник, г-н Иван Иванов-

общ.съветник. 

         Г-н Велизар Николаев-председател ПК – направи предложение т. 1.3. и т. 1.4., тъй като, 

в дебата вече ги обединиха да ги обединят и при процедурата „Гласуване“. 

        Общинските съветници, членове на постоянната комисия, не изразиха отрицателен 

вот. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеният отчет от кмета на 

общината. 

 

         По т. 1.3. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 33 

гр. Ябланица, 24.01.2025г. 

      

         Относно: Приемане на Отчет на Плана за действие на Община Ябланица в изпълнение 

на областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с 

ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите 

ситуация за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с Механизма за 

мониторинг и оценка на Плана за действие на Община Ябланица. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет на Плана за действие на община Ябланица за 2024г. в 

изпълнение на областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските 

граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо положение, живеещи в сходна на 

ромите ситуация. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.4. Приемане на План за дейстиве на Община Ябланица в изпълнение на 

областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с 

ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите 

ситуация за 2025-2027г. 

 

         По т. 1.4. Постоянната комисия прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 34 

гр. Ябланица, 24.01.2025г. 

      

         Относно: Приемане на План за дейстиве на Община Ябланица в изпълнение на 

областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с 
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ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите 

ситуация за 2025-2027г. 

 

         На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ПОСТОЯННАТА КОМИСИЯ 

РЕШИ: 

 

         1. План за дейстиве на Община Ябланица в изпълнение на областната стратегия за 

равенство, приобщаване и участие на българските граждани с ромски произход и други 

групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация за 2025-2027г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 5 общински съветници; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 2. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 

         г-н Велизар Николаев-председател ПК – отбеляза, че до момента писмени питания няма 

постъпили и даде думата за устни такива, мнения и коментари. 

 

         По повдигнати въпроси от: 

         г-н Иван Иванов-общ.съветник въпроси, относно поставяне на електронно табло в 

Спортната зала и закупуване на скарпини за ДТШ „Талант“ отговори дадоха: г-н Найден 

Найденов-кмет на общината и г-н Велизар Николаев-председател ПК и хореограф на ДТШ 

„Талант“. 

         г-н Мариян Иванов-общ.съветник – относно уреждане собствеността на имот, намиращ 

се в средата на терена до Спортната зала отговор даде г-н Найден Найденов-кмет на 

общината. 

         г-н Велизар Николаев, в качеството си на хореограф на ДТШ „Талант“ обяви, че по 

повод проведения концерт на ДТШ „Талант“, на 21.12.2024г., са събрани средства от дарения 

в размер на 3500лв. /три хиляди и петстотин лева/ и същите са преведени по сметка на 

Общината. 

 

        Тъй като други устни питания не бяха отправени, и поради изчерпване на дневния ред г-

н Велизар Николаев-председател ПК закри заседанието на ПК по „Образование, култура, 

здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм”. 

         

 

 

 

 

 

 

 

         Велизар Николаев: /п/ 

         Председател Постоянна комисия  

         ”Образование, култура, здравеопазване,  

         социална политика, младежки дейности,спорт и туризъм” 


